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Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 9/2010  w dniu 12 maja 2010 r. 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  15.00  zakończono o godz. 18.00 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski    
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak      
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

obecny 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Jerzy Springer     obecny 

5. Wojciech Ćwik 
 

obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz      
 

obecny 

7. Tomasz Kranc      
 

obecny 

8. Michał Piechocki  
 

obecny 

 
 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

4. ______________________________ 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
5. Andrzej Sebastyański – Sekretarz Powiatu 

6. Jacek Kubisz – PUP w Wągrowcu 

7. Łukasz Lemański – Informatyk Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 

8. _________________________________ 

9. _________________________________ 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Poziom informatyzacji Starostwa i jednostek powiatu ze szczególnym 

uwzględnieniem możliwości obsługi interesantów. 
2. Wyrażenie opinii dotyczącej przeznaczenia majątku pozostałego po 

zlikwidowanej SKiOPS w Wągrowcu. 
 

_________________________________________________________________ 
  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący Komisji J. Sulikowski powitał zebranych, przedstawiając radnym 
komisji zaproszonych gości. Poprosił o omówienie tematu informatyzacji 
Starostwa Powiatowego pana Łukasza Lemańskiego – informatyka Starostwa 
Powiatowego. Pan Ł. Lemański zaprezentował omawiany materiał w formie 
multimedialnej (wersja pisemna – załącznik nr 1).  Następnie radni zadawali 
pytania: Radny J. Piasecki poprosił o wyjaśnienie na czym polega obieg 
elektroniczny dokumentów w Starostwie. Odpowiedzi szczegółowej udzielił pan Ł. 
Lemański informując że wszystkie dokumenty są skanowane i przekazywanie do 
poszczególnych komórek starostwa.  Pan A. Sebastyański – sekretarz Powiatu 
poinformował, że tylko 1 sprawa w ciągu ostatnich 2 latach przekazana została 
poprzez Elektroniczną Skrzynkę Podawczą. Ze względu na brak podpisu 
elektronicznego wszystkie sprawy załatwiane są w sposób tradycyjny. 

Pan Jacek Kubisz z PUP w Wągrowcu przedstawia poziom informatyzacji 
Powiatowego Urzędu Pracy również poprzez pokaz multimedialny (wersja 
pisemna - załącznik nr 2). 

Przewodniczący komisji J. Sulikowski poprosił Wicestarostę T. Kranca o 
przedstawienie  wyniku przetargu na inwestycję drogową Wapno – Damasławek. 
Spośród 6 ofert komisja przetargowa wybrała najkorzystniejszą ofertę, którą 
złożyła firma STRABAG Sp. z o.o. z Pruszkowa. Całkowity koszt inwestycji 
zamknie się kwotą 9.564.102 zł. W związku z tym wystąpi oszczędność w kwocie 
około 1.800.000 złotych. Zarząd wstępnie proponuje wykorzystanie tej kwoty na 
dwie inwestycje: Przebudowa ulicy Bartodziejskiej oraz przebudowa odcinka drogi 
powiatowej w Przysieczynie. Po wysłuchaniu propozycji Zarządu dot. podziału 
kwoty „oszczędności” przewodniczący komisji J. Sulikowski poinformował radnych, 
że na kolejnym posiedzeniu komisji radni podejmą dyskusję w tej kwestii. 

Drugim tematem, którym zajęła się komisja było wyrażenie opinii dotyczącej 
przeznaczenia majątku pozostałego po zlikwidowanej Stacji Kontroli i Obsługi 
Pojazdów Samochodowych w Wągrowcu. Pan przewodniczący komisji J. 
Sulikowski odczytał radnym 4 warianty jakie przygotował Zarząd (załącznik nr 3). 

Radni G. Owczarzak i J. Springer pytali Starostę M. Piechockiego o plan 
zagospodarowania przestrzennego jaki ewentualnie czynsz przewiduje Zarząd. 
Przewodniczący komisji. Sulikowski zwraca uwagę radnym abyśmy patrzyli nie 
tylko na interes pracowników (który jest bardzo ważny) ale również na interes 
powiatu. Radni w wyniku dyskusji zwrócili się do Zarządu o jak najszybszą wycenę 
majątku. 

Radny Jerzy Piasecki zwrócił uwagę, że Zarządu ogranicza dyskusję do swoich 4 
wariantów a jego zdaniem zgodnie z art.22 i 23 ustawy z 20 grudnia 1996 r. o 
gospodarce komunalnej, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
może w drodze uchwały zdecydować o likwidacji zakładu budżetowego również 
poprzez utworzenie Spółki z o.o. lub spółki akcyjnej. Ze względu na zawiłość 
prawa radny zwrócił się do obecnych członków Zarządu z prośbą o określenie czy 
taki wariant jest możliwy prawnie czy też nie. Jeżeli istniałaby taka możliwość to 

 



radny prosi o uwzględnienie kolejnego wariantu do dyskusji na komisjach 
branżowych.  
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Radny J. Piasecki dołączył do protokołu wydruki ze stron internetowych Gazety 

Rzeczpospolita oraz Gazeta Prawna (www.rp.pl oraz www.gazetaprawna.pl) 
(Załącznik nr 4 i 5) 

Przewodniczący komisji J. Sulikowski poprosił o zakończenie dyskusji do 
momentu otrzymania wartości mienia stacji oraz przybliżonej wartości ewentualnej 
kwoty dzierżawy jaką mieliby płacić miesięcznie pracownicy zlikwidowanej stacji.  
Komisja zakończyła swoje obrady o godz. 18.00 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
5.4   Wnioski 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 



_________________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
 
 
 ___________________________                        _______________________ 

Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji 

 



Jerzy Piasecki Józef Sulikowski 
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Józef Sulikowski 

 


